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Baggrund  

For   nogle   år   �lbage   gik   jeg   og   puslede   med   skitser   �l   et   par�program   �l   et   nyt   par�   –   og   blev   helt   vildt  
glad,   da   jeg   hørte   om   Alterna�vets   s��else,   som   i   store   træk   var   lige   det   jeg   ventede   på!   Jeg   meldte   mig  
ind,   og   var   med   �l   at   s��e   lokalforeningen   Silkeborg,   hvor   jeg   var   forperson   i   2015   og   2016.   Det   har  
været   spændende   at   deltage   i   at   forme   en   ny   bevægelse.   Jeg   har   været   involveret   i   Klimaets   Dag,   og   i  
medlemsworkshops,   og   har   i   et   samarbejde   med   andre   Å-medlemmer   og   bl.a.   SF,   Radikale   og  
Enhedslisten   i   Silkeborg   været   med   �l   at   s��e   Oms�lling   Silkeborg.  

I   2016   deltog   jeg   i   arbejdet   i   Poli�sk   Forum,   og   i   vedtægtsarbejdet.   Jeg   har   der   været   optaget   af,   hvordan  
vi   kan   organisere   medlemsindflydelse   i   Alterna�vet,   både   i   forhold   �l   udarbejdelse   af  
beslutningsprocesser   og   udvikling   af   IT-systemer.  

I   2017   s�llede   jeg   op   �l   Regionsrådsvalget   i   Region   Midtjylland   og   med   1752   stemmer   blev   jeg   1.  
Suppleant.  

Jeg   har   været   medlem   af   Vestjyllands   storkredsbestyrelse   og   Hovedbestyrelsen   i   2019-20,   og   har   været  
med   �l   at   s��e   foreningen   for   Alterna�vets   Sommerhøjskole.  

Min   alder   er   53   år   og   jeg   arbejder   som   miljøingeniør   på   Grundfos.   Jeg   har   3   voksne   sønner,   og   bor   i  
bofællesskabet   Toustrup   Mark,   i   Silkeborg   kommune.   Jeg   er   forperson   i   Foreningen   Bofællesskab.dk.  

Inten�on  

Det   er   min   inten�on,   hvis   jeg   bliver   valgt   �l   Poli�sk   Forum,   at   arbejde   for   at   lø�e   det   gode   poli�ske  
program   vi   har   allerede,   �l   næste   stadie   af   par�ets   udvikling.   Mere   præcist,   mere   realis�sk,   mere  
ambi�øst,   og   mere   forståeligt.   Og   mere   lokalt   forankret.  


